

CANADIAN FEMINIST PERIODICALS CONFERENCE
May 9-12 1986

Here is some basic information to make things a little more clear for you over the weekend.

The Tai Chi Centre

There are three buildings on the site: the Barn, The Middle Building and the Farm House.

The Barn contains:

- Registration Desk
- Dining Room
- Dorms (one upstairs & one downstairs)
- Auditorium
- Orange Room (upstairs)
- Blue Room (downstairs)
- Washrooms and Showers
- Child Care Room

The Middle Building contains:

- Meeting Room
- Washrooms

The Farm House Contains

- Farm House Living Room
- Farm House Dining Room
- Sleeping Areas
- 4 Washrooms (1 bathtub & 2 showers)

Smoking

A lot of the women at this conference have identified cigarette smoke as an allergy. Therefore, workshops, the dining room (during meals), and sleeping areas will be smoke free areas. Smoking will be most welcome in the great outdoors.

Communication Board

You will find a communication board near the Registration Desk. This is for 1. Suggestions for the free time discussion topics
2. Leaving Messages for other participants.
Feel free to use this communication board throughout the weekend.

CONGRES DES PERIODIQUES FEMINISTES CANADIENS
du 9 au 12 mai 1986

Voici quelques renseignements essentiels pour vous faciliter un peu les choses pendant le week-end.

Le_Centre_Tai_Chi

Il se compose de trois bâtiments : la Grange, le Bâtiment du milieu et la Ferme.

La Grange contient:

- Bureau d'enregistrement
- Salle à manger
- Dortoirs
- Auditorium
- Salle Orange (en haut)
- Salle Bleue (en bas)
- Toilettes et Douches
- Salle pour Soins aux enfants

Le Bâtiment du milieu contient:

- Salle de réunion
- Toilettes

La Ferme contient:

- Salon de la Ferme
- Salle à manger de la Ferme
- Coins pour dormir
- 4 Salles de bains (1 baignoire et 2 douches)

Cigarettes

De nombreuses femmes à ce congrès ont identifié la fumée de cigarette comme une cause d'allergie. Par conséquent, dans les ateliers, la salle à manger (pendant les repas) et les endroits où l'on dort, la cigarette sera interdite. Vous pourrez fumer tout à votre aise dans la nature.

Tableau_de_communications

Vous trouverez un tableau de communications près du Bureau d'enregistrement. Il est là pour 1. Des suggestions concernant les sujets de discussion pendant les périodes libres 2. Laisser des messages pour les autres participantes.

Ne vous gênez pas pour vous servir de ce tableau de communications pendant toute la durée du week-end.